



DMSB



2022 SCHOTTER CUP

Date:	05.11.2022	Time:	12.00 hrs
Subject:	CoC Notification No. 01 amended	87/77777Document No.:	3.8a
From:	The Stewards		
To:	All Competitor		
Number of pages: 1		Attachments:	[...]

The Clerk of the Course / *Der Rallyeleiter*

- following the interruption of SS 1 due to an accident of car no 70
nach der Unterbrechung der WP 1 wegen eines Unfalls von Fahrzeug Nr.
- considered that cars no 77 and following were stopped at the start of stage and send to the alternative and cars no 71, 75 and 76 passed the car no 70
berücksichtigt, dass die Fahrzeuge Nr. 77 und die folgenden am Start der Wertungsprüfung angehalten bzw. über die Alternativeroute geschickt wurden und die Fahrzeuge N3. 71, 75 und 76 mussten Fahrzeug Nr. 70 passieren
- **after SS3**
nach der WP 3
- **after due consideration**
nach reiflicher Überlegung

APPLIES / WENDETE ER

in application of Art. 52 of the 2021 FIA Regional Rally Sporting Regulations to allocate to the affected competitors by the interruption of the above-mentioned Special Stage, the following times:

den Art. 52 der FIA Regional Rally Sporting Regulations an und weist den, von der Unterbrechung der oben genannten Wertungsprüfung betroffenen Teilnehmern, die folgenden Zeiten zu:

71	09:24,0
75	08:09,0
77	07:20,2
78	08:11,3
80	07:52,2
81	08:52,5
82	08:58,0
83	08:58,0
84	08:49,7
85	08:56,1
86	09:14,9
87	08:50,7
88	09:19,1

Uwe M. Schmidt
Clerk of the Course
Rallyeleiter